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TARTU VALLAVOLIKOGU 

HARIDUSKOMISJON 
 

 

PROTOKOLL 
 

Kõrveküla         19.03.2019 nr 3 

 

 

 

Aeg: 19.03.2019, algus kell 15.45, lõpp kell 17.00. 

 

Koosolekut juhatas: komisjoni esimees Külli Suvi. 

Protokollis: Kadri Linamägi. 

Koosolekust võtsid osa komisjoni liikmed: Külli Suvi, Jaanus Robi, Tõnu Kalja, Janika Lill, 

Üllar Loks, Allar Aardevälja ja Jana Rosenthal. 

Külaline: vallavanem Jarno Laur. 

 

Päevakorra projekt: 

1. Eraüldhariduskoolide toetamine 2019. aasta vallaeelarvest;   

2. Tartu Valla Muusikakooli põhimäärus;  

3. Projektis „Lähte pargi mänguväljak“ osalemine 

4. Jooksvad küsimused. 

 

1. Eraüldhariduskoolide toetamine 2019. aasta vallaeelarvest 

Komisjon arutas eraüldhariduskoolide toetamist 2019. aasta vallaeelarvest ja ettepanekuid ei 

teinud. 

 

Komisjon toetab eelnõud esitatud kujul. 

 

2. Tartu Valla Muusikakooli põhimäärus  

Komisjon arutas Tartu Valla Muusikakooli põhimäärust ja tegi ettepaneku § 23 lõige 2: 

Hoolekogu koosseis valitakse kolmeks aastaks. 

 

Komisjon toetab eelnõud koos parandusega esitatud kujul. 

 

3. Projektis „Lähte pargi mänguväljak“ osalemine 

Vallavanem Jarno Laur tutvustab eelnõud. 

Tartumaa Arendusseltsi vahendusel PRIA-le esitatava taotlusega on võimalik taotleda LEADER-

programmist meetme 2.1 „Kohalike traditsioonide hoidmine ja arendamine“ kaudu avalikuks 

kasutuseks mõeldud objektide ja taristu arendamiseks. Tartu Vallavalitsus peab otstarbekaks 

osaleda LEADER-programmist meetme 2.1 taotlusvoorus projektiga „Lähte pargi mänguväljak“. 

Projekti abikõlblik eelarve on 110 000 eurot. Meetmest taotletava toetuse suurus on 50 000 eurot 

ning omafinantseering 60 000 eurot.  

Projektiga luuakse Tartu valda Lähte alevikku uued mänguplatsid, mis arvestavad erinevas 

vanuses laste ja noorte vajadusi.  

 

Komisjon toetab eelnõud esitatud kujul. 
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4. Jooksvad küsimused 

- Lähte tänavate valgustuse ja teede projekteerimised; 

- liikluspiirangu märgid Lähtele ja Äksi; 

- liikluspiirangu märgid seoses kergliiklusteedega. 

- Lastevanemate otsekorraldused lasteaiamaksu tasumiseks. 

- Hetkeolukord Kõrveküla ja Tabivere kooli ehituses. 

- Tammistu kultuurimaja tegemised. 

- Kes küll kaevab suusaraja sisse jalakäijate teeraja? 

 

 

Järgmine koosolek 16.04.2019 kell 15.45 vallamajas. 

 

 

 

 

 

/digitaalselt allkirjastatud/      /digitaalselt allkirjastatud/  

    

Külli Suvi        Kadri Linamägi   

Hariduskomisjoni esimees      Protokollija 


